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2025-05-06 Göteborg 
 
Nu var det ett tag sen jag gick av styrIT. Idag ser jag tillbaka på året som ordförande med 
stor glädje. Året började lite osäkert med en vakant ordförandeplats efter ordinarie 
sektionsmöte. Jag beslutade till slut för att ställa mig upp på det extrainsatta 
sektionsmötet som ägde rum en vecka senare.  
 
Det var ett bra val. Jag fick träffa många trevliga människor på och utanför sektionen som 
jag har lärt mig så mycket av. Jag utvecklades mycket som person och fick prova på att 
vara ledare för både en grupp och en hel organisation som hade en omsättning räknat i 
miljoner kronor.  
 
Jag vill framförallt rikta ett stort tack till mina medsittande: Hind, Hanna, Anton, Max, 
Stina och Rasmus för att ni var med och gjorde året så bra som det blev. Vi spenderade 
mycket tid tillsammans och jag kan fortfarande sakna söndagsfrukostarna. 
 
Jag vill också rikta ett tack till alla som ställde upp för sektionen under verksamhetsåret. 
Ni bidrog med otroligt fint engagemang, trevliga bemötanden och såg till att studentlivet 
på Chalmers var något alldeles extra det året. 
 
Nedan kan ni läsa om och se några händelser som skedde under året. 
 
Tack för förtroendet vi fick 💙 
 
Jacob ‘Drake’ Bengtsson 
Sektionsordförande styrIT 22/23 
 

 
 

 



● Självnominerade mig till sektionsordförande efter att posten var vakant 
● Jag klarade tillståndsprovet jättesnabbt 😎 
● Vi fick en ny studievägledare! 
● Vi fick äran att viga in Staffan som ordinarie programansvarig! 
● Vi diskuterade Minecraftblock med programledningen 
● Vi funderade mycket på hur vår profilering skulle se ut. 
● Det kändes som att vi kom närmre sektionen och hade goda relationer med både 

sektionsmedlemmar och kommittéer 
● Våra efterträdare fick åka limousine hem från överlämningen 
● Vi hade workshop nästan varenda söndagmorgon och åt frukost tillsammans 
● Vi införde ett sektionsmötespresidium 
● Vi skaffade en ny kaffemaskin 
● Vi hade klädkod på varje styrelsemöte 
● Diskuterat vilken färg olika saker har 
● Vi hade SMEK 
● Jag fick träffa många fina människor på och utanför sektionen 
● Vi la överlämningen för Data Science and AI på DMNollK 
● Höll 32 styrelsemöten och 5 sektionsmöten  
● Ett kärlekspar hittade varandra ♥ 
● Vi höll en klassträff för IT20 
● Vi startade upp Cloudlords på riktigt 
● HookIT fick inte köpa märkesjulmust ☹ 
● Vi flyttade information från dokument till wikin 
● Vi matchade sektionens bidrag till musikhjälpen 
● Vi beslutade att sektionen bjuder på två enheter om det är ett tillfälle 

○ Eller hur var det nu igen? 
● Vi godkände basen i Hubben 🥺 
● Vi hade våfflor till studentrösten 
● Vi tog bort Lindholmen-slacken 
● Lyssnat på Säg mig var du står orimligt mycket (Carola ♥) 
● Vi godkände neonskylten 
● Vi godkände smurfdräkten 
● Vi startade upp arbetet med HelgIT 
● Vi utsåg Niklas Broberg till hedersmedlem 
● Vi utsåg Niklas Broberg till inspektor 
● Startade #motioner på Slack 
● Startade FKIT-slacken 
● Vi beslutade att inte köpa en sektionsbil:( 



 











 


